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Prológ a nyirádi Motorsport Centrumban 
 
A gépátvételen minden a megszokott rendben ment, így versenyzőpárosaink a délutáni 
Prológ rajtvonalához nyugodt szívvel állhattak, ami a nyirádi Motorsport Centrumban 
került megrendezésre. 
 
Baksay-Szabó Ádám – Ranga Péter: 
 
„Tegnap csúszva tudtuk csak elkezdeni a tesztet, mert az előző hétről maradt egy kis 
sarunk. A szerelőknek még meg kellett csinálniuk a motort, rendbe kellett rakni a kocsit, 
de a lényeg, hogy tegnap nagyon jóízűt tudtunk menni, bár a pálya minősége sajnos már 
nem volt olyan jó a sólyi erdőben, mert már elég sokan teszteltek előttünk rajta. De arra 
azért jó volt, hogy visszaülhettem a kocsiba, és újra visszaszokhattam. A tesztpályán 
volt pár ugrató, így meg tudtuk nézni, hogyan ugrat el a kocsi, hogyan viselkedik. 
Nagyon szimpatikus, jó kis teszt volt. 
A mai nap sajnos, a tegnapi rossz pályából adódóan technikai hibánk lett a prológon, 
ugyanis megütöttem az autó alját a teszten és elszakadt a turbócső. A második kört 
kénytelenek voltunk turbócső nélkül menni így pedig harmatgyenge a kocsi, effektív az 
időt nem néztük, nem is számít. Bizakodunk, hogy holnap minden jobb lesz, mindig 
csak azt tudom mondani, hogy minden rossz kezdet után jó a vég, úgyhogy 
reménykedünk ebben. Holnap reggel szeretnénk gyorsan menni és frissen üdén 
belekezdeni a versenybe. Nagyon szeretem ezeket a pályákat. És a tavalyi élmények is 
nagyon pozitívak voltak. 
Az autó már tökéletesen készen van, a szerelők orvosolták a hibát azonnal. 
Lacika nagyon ügyes volt a Prológon, néztem kívülről, így kell menni holnap is, ahogy 
ma ment ő. 
 
 
Ifj. Ranga László – Benkő András: 
 
„Jól sikerült a prológ, abszolút 10. és, „N” csoportban 6. helyen sikerült beérni. Ami 
még különösen nagy boldogságot okoz, hogy sikerült Szabó Gergőnél sokkal jobb időt 
menni. Fantasztikus az autó, jól sikerült a gumiválasztás is, így ezen a gyorson holnap is 
ezzel a gumival fogunk menni. Talán a guminak is köszönhető, hogy az autó jól 
viselkedett, és lépést tudtunk tartani az „N” csoporttal, Asin kívül, de ezt már 
megszokhattuk. Jót fogunk versenyezni a többiekkel remélem. 
A kocsi fantasztikus, a Prológ is nagyon jól sikerült, úgyhogy nagy kedvvel állunk neki 
a versenynek, és reméljük a legjobbakat. 
 
Rajthoz áll a Topp-Cars Rally Team színeiben Vavika Tibor  és Baumhakl Kornél, 
akik az RTE –ben ismertek. Ezen a hétvégén másodosztályban színesítik a mezőnyt. 
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